

Ulbjerg Lokalråd



LOKALRÅDSMØDE

Referat.

| | |
|--------------------------|---|
| Mødedato: | Onsdag 6-1-2016 |
| Starttidspunkt for møde: | 19,00 |
| Mødelokale: | Erik |
| Afbud til møde: | Kurt og Marianne |
| Fraværende: | |
| Næste møde: | Onsdag d. 10.februar 2016 |
| Mødedeltagere: | Kirsten Pedersen, Marianne Randers, Claus Skov, Kurt Johansen og Erik Steen Nielsen Gabrielle Bay |

| Punkt | Emne | Beslutning |
|-------|--|---|
| 1 | Generalforsamling d. 23.februar 2016 kl. 19.30 i | <p>Forsamlingshuset lille sal er bestilt. Lone Kastbjerg er inviteret. Claus sørger for øl og vand, kaffe, smørstænger, småkager og the, Sukker, kaffefløde/mælk</p> <p>Generalforsamlingen starter med en orientering om Viborg Landsbysammenslutning.</p> <p>Dagsorden:</p> <ol style="list-style-type: none">1. Valg af dirigent2. Valg af referent.3. Formanden aflægger beretning til godkendelse.4. Kassereren aflægger revideret regnskab til godkendelse.5. Fastsættelse af kontingent. Forslag fra bestyrelsen er at vi fastholder kontingent.6. Valg af bestyrelses medlemmer. |

| | | |
|---|--------------------------------|---|
| | | <p>På Valg er: Claus Skov, Erik Sten Nielsen, Kirsten Starbæk. De opstillede er villige til genvalg.</p> <p>7. Valg af to suppleanter: Anton og Emil</p> <p>8. Valg af to revisorer: Michael Mikkelsen og Erik Thorup</p> <p>9. Indkomne forslag:</p> <p>1. Lokalrådet indstiller til generalforsamlingen, at Lokalrådet kan udvides til mellem 5 og 7 medlemmer.</p> <p>2. Ulbjerg Lokalråd stiller forslag om, at Ulbjerg lader sig repræsentere i Viborg Landsbysammenslutning og at repræsentanten sidder i Ulbjerg Lokalråd.</p> <p>10. EVT</p> |
| 2 | Annoncer på hjemmesiden | <p>Fin skrivelse Gabrielle har lavet. Gabrielle tilføjer at der er link til foreningernes hjemmeside samt tilretter underskrift.</p> <p>Vi sender ud til alle foreninger og erhverv der er på Hjemmesiden og i velkomstmappen.</p> <p>Samt sætter det på Hjemmesiden.</p> |
| 3 | Opfølgning på grønne områder | <p>Kirsten har taget billeder af stien langs bækken. Der står vand og den er vokset til. Græstørv står op igennem gruset. Det besluttes at vi fra Lokalrådet går ud og tager billeder lørdag den 27/2 kl. 10 – 11.30. Vi mødes foran købmanden. Vi følges ad rundt. Seniorgruppen har ingen tilføjelser til listen over grønne områder.</p> |
| 4 | Opfølgning på fulo / stisystem | <p>Stisystem: Vi skal lave billeddokumentation og et færdigt afsluttet regnskab på samtlige udgifter. Skal afleveres den 1. april 2016 til økonomiforvaltningen, Nina Bødker. Indvielsen af projektet skal afholdes senest 19 marts. Vi planlægger indvielsen på næste bestyrelsesmøde, samt fordeling af opgaver i forbindelse hermed. Forslag: hjelmkamera der filmer turene, Stjerneløb hvor folk kan hjælpe os med at tage billeder til dokumentationen. Kirsten hører Bente og Flemming Dalsgaard om de vil være med til at tilrettelægge løbet. Kurt har fremsendt en kopi af grundkortplan over stisystem.</p> <p>FULO projektet er drøftet.</p> |
| 6 | Status over kommende opgaver | <p>Byggegrunde på Fjordglimt. Ligger på stand-by.</p> <p>Kurt har sendt kopi af ansøgning og håndværkertilbud vedr. renovering af Skytte- og idrætsforeningen.</p> |
| 7 | EVT. | <p>Marianne har betalt de regninger der ligger og betalt de personer, der skulle have penge for ydelser til Snapstinget.</p> |
| 8 | | |

Ref. Gabrielle og Kirsten



Claus Skov

Kirsten Starbæk

WAG Bay

M. Pandus